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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 12. 

 

2024.gada 19. jūnijs. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.  

 

Pašvaldības darbinieki – Iekšējā auditore Viktorija Belova, Izglītības, kultūras un spota pārvaldes 

vadītāja Linda Zaķe, kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris, Galvenais speciālists izglītības 

jautājumos Vita Andžejevska Izglītības kvalitātes procesu vadītāja Ilze Lisovska, Jaunatnes lietu 

speciāliste Vita Priževoite.  

 

Ķekavas novada Sporta skolas direktora vietniece Lauma Poda.  

Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas direktore Diāna Virse.  

Ķekavas Mākslas skolas direktors Egils Štāls.  

 

Pieaicinātās personas – filmas "Latviešu mīts" veidotājas D.V., A.Ā., Baldones vidusskolas vecāku 

padomes pārstāves A.D., D.L.  

 

Darba kārtība 

 

1. Komitejas atzinums - Par finansiālu atbalstu filmai "Latviešu mīts";  

2. Informatīvs - Par Baldones sākumskolas 1. klases pieteikumu procesu;  

3. Par Ķekavas novada sporta skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-

2026./2027.gadam;  

4. Par Ķekavas Mākslas skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-

2026./2027.gadam;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Noteikumi 

par Ķekavas novada simbolikas izmantošanu” apstiprināšanu;  

6. PIEBALSOJAMAIS - Par “Eurodesk” sadarbības līguma slēgšanu.  

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska, informē, ka darba kārtībai ir pievienoti divi 

piebalsojamie jautājumi, kā arī, ir iesniegti divi priekšlikumi par darba kārtības jautājumu secības 

maiņu, jo komitejai ir pieaicinātās personas.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Pievienot Darba kārtībai 6. PIEBALSOJAMO jautājumu Par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Noteikumi par Ķekavas novada simbolikas izmantošanu” 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Pievienot Darba kārtībai 7. PIEBALSOJAMO jautājumu par Līguma slēgšanu ar Eurodesk 

infopunkts_JSPA, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Elīna Rasnace), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Skatīt Darba kārtības 4.jautājumu kā 2. jautājumu aiz darba kārtības, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Skatīt Darba kārtības 5.jautājumu kā 3.darba kārtības jautājumu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

I. Romanovska aicina apstiprināt darba kārtību balsojot. 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 19. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 



 

 

1. Komitejas atzinums - Par finansiālu atbalstu filmai "Latviešu mīts" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:00) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts Human Collective  

līdzdibinātājas 2024.gada 22.maija iesniegums par finansiālu atbalstu dokumentālās 

pilnmetrāžas filmai "Latviešu mīts". Filmas veidotāji lūdz finansiālu atbalstu filmas veidošanai. 

Sadarbības gadījumā apņemas filmas titros minēt Ķekavas novada pašvaldību, kā vienu no filmas 

sponsoriem (atbalstītājiem), pašvaldības logo izvietošanu uz filmas publicitātes matereāliem ( 

plakātiem), par sadarbību ziņot sociālajos tīklos, filmas seansos, kā arī atsaukties uz sadarbību 

filmas sabiedrisko attiecību laikā radio, TV un presē.   

Pašvaldības kultūras un mākslas finansiālā atbalsta mērķis ir sekmēt novadā deklarēto iedzīvotāju 

ieinteresētību kultūras procesos, to popularizēšanu novada administratīvajā teritorijā, 

amatiermākslas kolektīvu radošo aktivitāti un dalību kultūras aktivitātēs Latvijā un ārvalstīs. 

Pašvaldības finansiālā atbalsta apjomu nosaka, izvērtējot projekta kultūras vērtības un lietderības 

atbilstību novada iedzīvotāju interesēm. Finansiālo atbalstu kultūras un mākslas projektu 

organizēšanai var saņemt vienu reizi kārtējā gada budžeta ietvaros šādos gadījumos: 9.2. fiziska 

vai juridiska persona, kas projekta idejas aprakstu, norisi un tāmi iesniegusi pēc savas iniciatīvas 

(piemēram, filmas uzņemšana, grāmatas izdošana, svētku pasākuma rīkošana). Finansiālā 

atbalsta piešķiršanā ievēro līdzekļu piešķiršanas samērību – individuālam dalībniekam līdz EUR 

300,00 (trīs simti euro), amatiermākslas kolektīva atbalstam līdz EUR 3000,00 (trīs tūkstoši euro) 

(līdz EUR 100,00 (viens simts euro) vienam dalībniekam), kultūras un mākslas projektiem līdz 

EUR 3000,00 (trīs tūkstoši euro). 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, D.V., A.Ā., Viktorija Belova, Ēriks Laime-Babris.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Atlikt jautājuma skatīšanu līdz nākamajai Izglītības, kultūras un sporta komitejai, kad tiks 

saņemta tāme, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

Par atlikušajiem diviem priekšlikumiem netiek balsots, jo jautājuma izskatīšana tiek pārcelta uz 

nākamo Izglītības, kultūras un sporta komiteju.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

2. Informatīvs - Par Baldones sākumskolas 1. klases pieteikumu procesu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:32:40) 

Par jautājumu ziņo Vita Andžejevska.  Ir sagatavota atbilde uz iesniegumu par Baldones 

sākumskolas 1.klases pieteikumu procesu. Par bērnu reģistrāciju uzņemšanai 1.klasēs, kā arī 

vietas piešķiršanu 1.klasēs Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādēs. Bērnu reģistrāciju 

1.klasēs nosaka Ķekavas novada pašvaldības saistošie noteikumi  Nr.13/2024 “Kārtība, kādā 

reģistrējami un izskatāmi iesniegumi par izglītojamā uzņemšanu Ķekavas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestāžu 1. klasē”.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Vita Andžejevska, D.V., A.D., D.L. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

1. Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei nosūtīt atbildes vēstuli Baldones sākumskolai. 

2. Uzlabot komunikācijas procesu ar iesaistītajām skolām, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada sporta skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-

2026./2027.gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:54:30) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 10.jūnijā saņemts 

Ķekavas novada sporta skolas direktora iesniegums “Par attīstības plāna 2024./2025. - 

2026./2027.mācību gadam saskaņošanu”.  Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 10.augusta 

noteikumu Nr.528 “Vispārējās izglītības iestāžu un profesionālās izglītības iestāžu pedagoģiskā 

procesa un eksaminācijas centru profesionālās kvalifikācijas ieguves organizēšanai obligāti 

nepieciešamā dokumentācija” apakšpunktam, izglītības iestādes attīstības plānā norāda izglītības 

iestādes misiju, vīziju, stratēģiskos mērķus, uzdevumus, attīstības prioritātes un plānotos 

sasniedzamos rezultātus, komunikācijas kanālus un metodes ar potenciālajiem izglītojamiem un 

citām institūcijām, starptautiskās sadarbības virzienus ne mazāk kā triju gadu periodam, un to 

saskaņo ar izglītības iestādes dibinātāju.  

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Lauma Poda, Andris Ceļmalnieks, Viktorija Belova.  

Līdz Domes sēdei jāveic korekcijas  Ķekavas novada sporta skolas attīstības plānā atbilstoši 

deputātu norādījumiem.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada sporta skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-

2026./2027.gadam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas Mākslas skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-

2026./2027.gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:11:30) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 13.jūnijā saņemts 

Ķekavas Mākslas skolas direktora p.i. Mārtiņa Veinberga iesniegums “Par attīstības plāna 

2024./2025. - 2026./2027.mācību gadam saskaņošanu”. Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 

10.augusta noteikumu Nr.528 “Vispārējās izglītības iestāžu un profesionālās izglītības iestāžu 

pedagoģiskā procesa un eksaminācijas centru profesionālās kvalifikācijas ieguves organizēšanai 

obligāti nepieciešamā dokumentācija” apakšpunktam, izglītības iestādes attīstības plānā norāda 

izglītības iestādes misiju, vīziju, stratēģiskos mērķus, uzdevumus, attīstības prioritātes un plānotos 

sasniedzamos rezultātus, komunikācijas kanālus un metodes ar potenciālajiem izglītojamiem un 

citām institūcijām, starptautiskās sadarbības virzienus ne mazāk kā triju gadu periodam, un to 

saskaņo ar izglītības iestādes dibinātāju. iestādes attīstības plāns ir izstrādāts, ievērojot 

normatīvajos tiesību aktos noteiktās prasības. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Egils Štāls, Elīna Rasnace, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas Mākslas skolas attīstības plāna saskaņošanu 2024./2025.-2026./2027.gadam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 



 

 

5. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Noteikumi par Ķekavas 

novada simbolikas izmantošanu” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:21:34) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktā noteikta 

prasība, ka dome izvērtē uz likuma "Par pašvaldībām" normu pamata izdoto saistošo noteikumu 

atbilstību Pašvaldību likumam un izdod jaunus saistošos noteikumus atbilstoši Pašvaldību likumā 

ietvertajam pilnvarojumam. Uz likuma “Par pašvaldībām” pamata izdotie saistošie noteikumi 

piemērojami līdz 2024.gada 30.jūnijam. Līdz ar minēto, pieņemami jauni saistošie noteikumi 

“Noteikumi par Ķekavas novada simbolikas izmantošanu”, kas nosaka Ķekavas novada 

simbolikas aprakstu un kārtību, kādā tā lietojama. 

Jautājumu sadaļā piedalās Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Noteikumi par Ķekavas novada 

simbolikas izmantošanu” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

6. Par “Eurodesk” sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:30:43) 

Par jautājumu ziņo Vita Priževote.  Ir sagatavots lēmumprojekts par slēgšanu ar Jaunatnes 

starptautisko programmu aģentūru “Eurodesk”.  

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Vita Priževote.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Noteikumi par Ķekavas novada 

simbolikas izmantošanu” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 



 

 

Sēdi slēdz plkst.15:52 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Jana Skrējāne 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


